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کمک به ارتقاء شاخص های کسب و کار استان هدف غایی کمیسیون توسعه و بهبود محیط
کسب و کار

سیزدهمین جلسه کمیسیون توسعه و بهبود محیط کسب و کار به بررسی لایحه اصلاحیه بودجه 1400 و عملکرد سال

گذشته کمیسیون اختصاص یافت.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان غلامرضا اخوان فرید، رئیس کمیسیون توسعه و بهبود محیط کسب و کاربا اشاره به رشد اقتصادی منفی کشور در سال 99، گفت: در

چند سال گذشته به واسطه تحریم های ظالمانه با فرسودگی صنایع روبرو شده ایم ودر کنار آثار و تبعات منفی تحریم ها، فرار مغزها و مهاجرت قشر تحصیلکرده دانشگاهی و افراد

متخصص از دیگر مواردی بوده که کشور با آن مواجه است.

وی وضعیت کنونی کشور را با وجود پتانسیل های موجود از جمله نیروی انسانی فعال و منابع زیرزمینی غنی، درخور ایران ندانست و ابراز امیدواری نمود با تغییرات حادث شده در

سطح بین الملل به پیشرفت و توسعه ای که شایسته ایران است دست یابیم.

اخوان فرید همچنین با اشاره به شاخص های اقتصادی استان اصفهان گفت: با وجود اینکه استان اصفهان قطب تولید فولاد و نساجی بوده و در تولید محصولات گلخانه ای، شیر

و فرش دارای رتبه های اول و دوم است اما متاسفانه وضعیت سرمایه گریزی و بیکاری در اصفهان با توجه به ظرفیت هایی مانند موقعیت جغرافیایی و وجود دانشگاه های معتبر

مناسب نیست. وی ابراز امیدواری نمود اتاق بازرگانی اصفهان به عنوان پارلمان بخش خصوصی با پیگیری از سازمان های تصمیم ساز وبا همفکری و همزبانی ارگان های مختلف

قدمی موثردر بهبود محیط کسب و کار بردارد.

وی در ادامه با اشاره به اصلاحیه های صورت گرفته در بودجه 1400 و تاکید اقتصاددانان بر ضرورت حذف ارز 4200 تومانی که منجر به ایجاد رانت شده است، ایجاد مشکلاتی

برای افرادی که تحت پوشش هیچ نوع بیمه ای نیستند، تعدیل نیروی کارو افزایش بیکاری، افزایش ناگهانی قیمت موادغذایی و اقلام دارویی را از جمله تبعات حذف ارز 4200

تومانی بیان و تصریح کرد: لازم است ارز 4200 تومانی به مرور زمان و همزمان با اصلاح نرخ دستمزد پرسنل و کارگران ،کم رنگ تر شدن آثار تحریم ها و بهبود شرایط فعالان

اقتصادی حذف شود.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان ضمن تشریح اقدامات سالجاری کمیسیون توسعه و بهبود محیط کسب و کار کمک به ارتقاء شاخص های کسب و کار استان را هدف

غایی این کمیسیون دانست. اخوان فرید پروژه انتقال آب خلیج فارس به اصفهان با مشارکت اتاق بازرگانی، فولادمبارکه، ذوب آهن و شهرداری را خبری خوش برای فعالان

اقتصادی و اقدام مثبتی در راستای بهبود و توسعه محیط کسب و کار دانست.

در ادامه اصغر اخوان مقدم، نایب رئیس کمیسیون توسعه و بهبود محیط کسب و کاربا اشاره به اینکه در سال گذشته ستاد تسهیل استان اصفهان 100 جلسه برگزار نموده و از

2200 شکایت مطرح شده 800 پرونده به موفقیت رسیده است گفت: اکثرپرونده های ارجاعی به این ستاد مربوط به تراکنش های دارایی، ورود بیمه به عملکرد سال های قبل،

طرح های توسعه مربوط به محیط زیست، و مشکلات بانکی بوده است. عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان خواستار دقت نظر مسئولین به رفع مشکلات فعالان اقتصادی

شد و تاکید کرد: نباید با سخت گیریهای بی اندازه بر مشکلات فعالان اقتصادی دامن زد و لازم است هر مسئولی در حد توان خود در جهت رفع مشکلات صاحبان کسب و کار

استان اصفهان قدم بردارد.

مرتضی سامتی، تحلیلگر اقتصادی و عضو کمیسیون توسعه و بهبود محیط کسب و کار نیزبه تحلیل لایحه بودجه 1400 کل کشور پرداخت و اصلاحات صورت گرفته در این سند را

جزئی دانست.

وی تحقق درآمد مالیاتی 250 هزار میلیارد تومانی در سال آینده را منوط به چاره اندیشی دولت برای زندگی اقتصادی مردم دانست و گفت: در شرایطی که بنگاه های اقتصادی با

وجود تحریم و پاندمی کرونا با مشکلات زیادی مواجه هستند چطور می توان این مقدار درآمد مالیاتی را حاصل نمود.

وی در ادامه با بیان اینکه اقتصاد اصفهان در مقایسه با اقتصاد سایرشهرهای دارای پتانسیل مشابه، دارای نمره 5 است، تاکید کرد: در این شرایط بودجه نباید بر اساس مالیات،

بلکه باید بر اساس اقتصاد بسته شود. سامتی با تاکید براینکه بودجه شرایط ناامن تری نسبت به سال گذشته دارد، افزود: اگر شرایط به همین روال ادامه یابد چه با فروش نفت و

چه بدون آن، در سال آینده به دلیل اینکه پشتوانه بودجه خلق پول توسط سیستم بانکی می باشد و این امر تورم زااست،با افزایش قیمت ها مواجه خواهیم بود.
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